
   

 

 

 

  
  
Referat – storgruppemøte  
Dato: 13.november 2023 kl. 17:15-19:45 
Sted: møterom 329, Hovedbygget  
   
Møteleder: Sander Tobias Jarnæs (FTV)  
Referent: Ida Marie Stephansen (Konsulent)  
  
Forkortelser og begreper  1 
SRMH - Studentrådet ved fakultetet for medisin og helsevitenskap  2 
MH - fakultetet for medisin og helsevitenskap  3 
FTV - fakultetstillitsvalgt 4 
ITV - instituttstillitsvalgt 5 
KTV - klassetillitsvalgt 6 
 7 
Orienteringssak 50/23 Oppdatering fra Gjøvik v/ André Vårvik og Magnus Sakshaug  8 
KTVer etterspør penger for å gjøre noe sosialt i klassene. Jobber med kontrakt siden ITVer i Gjøvik i Ålesund 9 
sitter i parlamentet. 10 

- Noen har spurt instituttet og studieveileder. Ønsker i utgangspunktet at det ikke skal søkes om 11 
velferdsmidler siden man trenger et organisasjonsnummer i disse søknadene. Studentgrupper skal 12 
også kunne søke om penger. 13 

- KTVene må lage et budsjett og en søknad og sende det til FTVene slik situasjonen er nå.  14 
 15 
Orienteringssak 51/23 Oppdatering fra Ålesund v/ Amanda Berg og Amy Bergset  16 
Ny ITV, heter også André. Han har vært KTV i to år tidligere. 17 
Har hatt en simulering på tvers av studier og studiested. 18 
Kollegaveiledning: 19 
Det er innført 70% oppmøteplikt for 1. klasse. ITVene har satt krav til forelesere om bedre undervisning. Skal 20 
være fagseminar og paneldebatt om hva en god forelesning er. Har fått spørsmål til denne debatten og 21 
ønsker innspill: 22 

• Hvordan lage en trygg ramme i undervisnings situasjon: 23 
o Noen synes kanskje det er ubehagelig å snakke foran en stor gruppe, hvordan unngå dette? 24 
o Gruppediskusjoner, snakk sammen 2 og 2 eller 4 og 4 og så kan foreleser spørre gruppa om 25 

tanker. 26 
o Foreleser bør forelese konsepter, ikke fakta. 27 
o Sette av 10 min på slutten av foreleser med for eksempel kahoot eller menti. På denne 28 

måten kan foreleser få tilbakemeldinger om hvor bra forelesningen var og om hva 29 
studentene har fått med seg. 30 

o Kan også ha kahoot/menti tidlig i forelesningen for å se hva folk tror og forventer fra 31 
forelesningstimen. 32 

o Caser istedenfor fakta kan hjelpe. 33 
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o Foreleser må gi konstruktive tilbakemeldinger og forklare tankegangen bak konsepter. 34 
o I sykepleierjus kan foreleser kaste ut situasjoner og studentene må selv lete i Lovdata for å 35 

finne gjellende lov. Dette fungerte bra for ITV IPH. 36 
o Gjøvik har hatt mye problemer med at foreleser henviser til pensum når studentene har 37 

spørsmål. Er det definert hva en forelesning skal være? 38 
▪ Anders: Foreleser står ganske fritt, men det skal være studentmedvirkning som er 39 

lovpålagt. 40 
 41 
 42 
Orienteringssak 52/23  Oppdatering Helgasetr v/ Anders Lie Hagen  43 

• Institutt for psykisk helse, institutt for nevromedisin og bevegelsesvitenskap, institutt for sirkulasjon 44 
og bildediagnostikk og institutt for sosialt arbeid skal inn i Helgasetr-bygget. 45 

• Prosjektet er i rute. NTNU overtar bygget i april. Ved studiestart høsten 2024 skal studentene inn i 46 
bygget.  47 

• Anders har kalt inn en gruppe som skal være med på møte om Helgasetr. 48 
 49 
 50 
*Anders kaster jakka* 51 
 52 
Orienteringssak 53/23 Dimensjonering og finansiering v/ Anders Lie Hagen  53 
 54 
Bakgrunn for saken: 55 
I vår ble det lagt frem en Stortingsmelding om arbeidslivets kompetansebehov i fremtiden. Regjeringen 56 
mener utdanningssystemet blant annet må prioritere flere studieplasser i helsefag. Samtidig er det varslet at 57 
NTNU ikke vil få økt finansiering, og vi må altså prioritere dette innenfor rammene universitetet allerede har. 58 
Anders ga studentrådet MH en orientering om hvordan en studieplass finansieres og hvordan NTNU nå 59 
arbeider for å dimensjonere sitt studietilbud. 60 
 61 

o «Hvordan finansieres en studieplass?». 62 
o Har 398 studieprogram ved NTNU. 63 
o Politiske føringer legger føringer for hva NTNU kan og må gjøre. 64 
o Kandidatmåltall: hvor mange ferdigutdannede studenter NTNU skal levere. Totalt 18 65 

utdanninger skal prioriteres, der 13 utdanning er innen helse. 66 
o Framover skal helsefag prioriteres, spesielt sykepleierutdanning. 67 
o Det er mange utdanninger som ikke når kandidatmåltallet ved NTNU, så det kommer 68 

rapporter fra politikerne om dette. 69 
o Prosess: 70 

▪ Hvilke studieprogram skal vi ha og hvor mange plasser? 71 
o Begrep: 72 

▪ Basisbevilgning: penger NTNU får fordi regjeringen sier at det skal opprettes 73 
studieplasser 74 

▪ Åpen ramme, avhenger av antall studenter. 75 

• Studiepoengproduksjon 76 

• Kandidatproduksjon 77 

• Utveksling 78 
▪ Finansieringskategori 79 

• 6 kategorier, A-F 80 

• Medisin= A 81 

• Psykologi, farmasi = B 82 

• Sykepleier, vernepleier, barnevernspedagog = E 83 

• Disse gir grunnlaget for basisbevilgningen 84 
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• Fra 2025 skal det være 3 kategorier. 85 
o Kan bruke dette som et argument for å opprettholde og forbedre 86 

kvaliteten på studiene med for eksempel. Studentassistenter og 87 
eksterne foredragsholdere. 88 

o For noen studier, eks. medisin som øker antall studieplasser, vil ikke 89 
kandidatproduksjonssummen «oppdatere seg» før etter 6 år. Basisbevilgningen øker.  90 

o Det lønner seg for NTNU og ta inn flere kandidater enn det man får basisbevilgning for. Det 91 
koster ikke så mye ekstra når det er plass i klasserommet. 92 

▪ Instituttene foreslår øking av studieplasser til fakultetet, som videre foreslår dette til 93 
NTNU-styret. 94 

o 66% av studiene på MH er fullfinansiert av basisbevilgningen, snittet blant fakultetene er 78% 95 
o Det er ikke plass til alle sykepleierstudentene i forelesningssalene. 96 

▪ Må spørre kritiske spørsmål til lederne. 97 
o 30% mindre søkere på Gjøvik enn normalt. Klassene ble ikke fulgt opp i år. 98 
o Med flere studenter blir det lavere faglig nivå, for eksempel medisinstudenter får mindre 99 

praksis hos fastleger siden NTNU ikke betaler fastlegene godt nok slik at det lønner seg å ta 100 
imot studenter. 101 

o Det er snakk om at NTNU-styret må kanskje dreie prioriteringen og fordelingen av pengene til 102 
de ulike fakultetene. 103 

o Fakultetsstyret bestemmer hvor mye penger som skal gis til de ulike instituttene.  104 
▪ Instituttene er ansvarlig for de ulike studieprogrammene 105 
▪ Prodekan for utdanning, medisin: Toril kan nok kontaktes hvis man ønsker å snakke 106 

om forbedring av studiet medisin. 107 
 108 
 109 
Orienteringssak 55/23  Oppdatering om valget  110 
Studentvalget er vel gjennomført og alle ITV-stillingene er besatt. Det kommer til å bli suppleringsvalg for en 111 
stilling som FTV og dette er det viktig at alle informerer sine KTVer om, som videre skal informere klassene 112 
om suppleringsvalget. Alle studenter ved MH, også ITVer, kan også stille til valg for FTV. 113 
ISM fikk 3 kandidater så det var veldig gøy. Dette var det eneste reelle valget. 114 
 115 

 116 
Diskusjonssak 56/23  Promoteringsvideo  117 
Studentene ved MH vet ikke helt hvem SRMH er og studentrådet sliter med oppslutning på valg. 118 
Det fremmes ønske om å lage en promoteringsvideo om hva og hvorfor man skal vite hvem SRMH er og 119 
hvilke saker som jobbes med.  120 
 121 
Promoeteringsgruppen i Studentrådet har vært i kontakt med noen og fått følgende tilbud: 122 

• Berre, 25 000,- 123 

• Pop film, venter på tilbud. 124 

• Promoteringskomiteen i Høiskolens Chemikerforening (linjeforening), 5 000,- 125 
 126 

Vil vise denne videoen til alle nye kull.  127 
En profesjonell film koster masse. Det står noe penger på budsjettet, men ønsker å bruke av egenkapitalen. 128 
Det vil øke synlighet og bevisstgjøring blant studentene, noe som vil gagne SRMH. 129 
Diskusjon: 130 

• Usikker på om dette er verd det? Usikker på om KTVer kommer til å vise filmen.  131 
o Filmen trenger ikke være så dyr. 132 
o Lagde film i EiT gratis. Føler dette er å kaste penger ut av vinduet. 133 
o Motargument: man har masse penger så man kan prøve å lage film. 134 

• ITV IHA har sittet 2.5 år. Merker at få studenter vet om studentrådet. 135 
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• Vanskelig å ta stilling til prosjektet når man ikke vet innholdet til videoen. 136 
o Vil gjerne ha manus for videoen før man stemmer over å bruke så mye penger. 137 

• Må lage videoen veldig generell slik at det varer og kan brukes i mange år. 138 

• Det er stor verdi i å dra i forelesning og snakke med studentene, kunne lønna ITVene mange timer 139 
istedenfor å kjøpe inn handlenett. 140 

• Videoen skal ikke være en erstatning på at man besøker ulike kull i forelesning, det skal være et 141 
suppliment. 142 

• Har en egenkapital på ca 429 000,- som ikke kan brukes lønn. Hvorfor kan man ikke lage avtaler her 143 
for lønn? SRMH har ikke noen lønnsavtaler med enkeltpersoner, kan bli uryddig, men kan sjekke opp 144 
dette.  145 

o Må ikke gå i pluss på regnskapet. 146 
o Må kunne forsvare å bruke egenkapitalen. 147 

• Det er få som stiller til valg.  148 
o En profesjonell video med en viss standard kan bidra til å nå ut til de som ikke er så 149 

interessert. 150 
o Det er ikke bare de som skal stille til verv man vil nå ut til. Man vil nå ut til alle studentene. 151 
o Fikk 3% valgoppslutning cirka. 152 

• ITVene burde legge energien sin til å «utdanne» KTVene til å informere klassene sine. 153 

• Hvis man ser framover i tid så vil man framover kunne kutte i promoteringsposten og omdirigere 154 
penger til andre poster.  155 

• Promoteringsvideo skal være så generell som mulig. 156 

• Kan man ikke bruke egenkapitalen på å arrangere aktiviteter for studentene. Bruke mer penger til å 157 
nå ut til studentene. 158 

o Får ikke brukt egenkapitalen til å støtte studentgrupper. 159 
o Kan man søke om å få overført penger fra egenkapitalen til velferdsmidler?  160 

▪ Nei, disse pengene er fakultetets penger. 161 
▪ Blant studentene er SRMH kjent som «de som deler ut penger». 162 

 163 
SRMH-sak 58/23  Vedtak om bruk av egenkapital  164 
   165 
Bakgrunn for saken  166 
Etter å ha foretatt en kontroll av hva SRMH har igjen av promoteringsmateriale, ser FTVene at det er behov 167 
for å foreta en langsiktig investering for å sikre at SRMH har tilstrekkelig med PM for utdeling til studenter og 168 
andre aktører. Fra Rathe er det kommet forslag på ulike merch der FTV-teamet foreslår å investere i buff, 169 
bærenett og pins til en total pris på kr. 37 500,-.  Fra to ulike filmprodusenter har promoteringsgruppen i 170 
SRMH mottatt tilbud på 25 000,- og 5 000,- for laging av promoteringsfilm av ulikt slag. 171 
  172 
Saksbehandlers vurdering  173 
Saksbehandler mener at det er tydelig gevinst på å foreta en langsiktig investering i PM ved å bruke et større 174 
beløp av egenkapitalen. På kort sikt vil dette føre til en viss ubalanse i budsjettet, men vi anslår at ved å ha 175 
mer PM på lager kan SRMH langsiktig kutte ned på budsjettet angående PM i flere år fremover. Ved å kutte 176 
ned på budsjettposten for promoteringsartikler, kan vi da revidere budsjettet for 2024 og heller prioritere 177 
disse midlene på andre poster, som eksempelvis KTV-møte mat eller SRMH sitt oppstartsseminar.   178 
  179 
Saksbehandlers innstilling  180 
SRMH vedtar bruk av egenkapital og gir fakultetstillitsvalgte tillatelse til å disponere dette etter fremlagt 181 
plan.  182 
 183 
Diskusjon: 184 

• SPV medisin: uenig i prioriteringen per prinsipp. Burde utrede andre alternativer for bruk av pengene. 185 

• ITV IHG: Handlenett har ingen verdi. Gir ingen promotering med merch. 186 
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o Det er synliggjøringen av SRMH man ønsker å oppnå. 187 

• Synes man skal investere i ITVene med flere honoreringstimer. 188 

• FTV: Det har alltid vært budsjettert for promoteringsartikler i budsjettene. 189 

• Det er fakultet/instituttet som gir lønninger til ITV. Studentrådet kan ikke betale ut lønninger. 190 

• Man kan sende et motforslag om at man ønsker at FTVene skal utrede et nytt forslag. 191 

• Gjerne kom med motforslag før møtet, som kan sendes til FTVene på e-post. 192 

• SRMH bør bruke sine driftsmidler for å kunne forsvare at man skal bli tildelt like mye hvert år. 193 
o ITVene på MH får mer penger enn ITVer på andre fakulteter. 194 

• Synliggjøring er hovedårsaken til denne saken. 195 

• Kan se på merch som passer direkte til MHs studenter for eksempel søsterur eller pupille lykt. 196 

• Informasjonsbrosjyrer kan lages. 197 
o Nutrix har prøvd dette og delt ut brosjyrer til førsteklassestudenter der man hadde inntrykk 198 

av at dette ikke har bidratt positivt til promotering. 199 
o Det handler litt om hvordan man deler ut disse brosyrene. Hvis man deler dem ut i pausen på 200 

en forelesning mens man forteller om hva studentrådet gjør kan det være folk følger mer 201 
med, enn hvis du gir dem i forbifarten på stand. 202 

o Kort brosyre: «Hva er en…» KTV, ITV, FTV. 203 
o Det finnes brosyrer.  204 

▪ Hvor kan man finne disse? 205 

• Tror STi har noen. 206 
o Det er noen egne fordeler man får som tillitsvalgt på MH, for eksempel prioritert praksisplass. 207 

▪ Folk som har fått verv for våren kan søke om særplassering allerede nå. 208 

• Kan man få noe fysisk på en dør inn til lesesal for eksempel? 209 
 210 
 211 
Det ble lagt fram to forslag som skulle stemmes over: 212 
Forlag 1: Utsette saken til neste SRMH-møte, komme med forslag på teams. FTV-gruppen legger ut detaljert 213 
og helhetlig budsjett som kan diskuteres på teams.   214 
Forslag 2: Stemming over den opprinneliginnstillingen.  215 
 216 
Forslag 1 ble enstemmig vedtatt. 217 
 218 
Studentrådets innstilling: 219 
Saken utsettes til neste SRMH-møte, studentrådets medlemmer kan komme med forslag på teams. FTV-220 
gruppen legger ut detaljert og helhetlig budsjett som kan diskuteres på teams.  (Forslag 1) 221 
 222 
 223 
Utsetter sak 54 og 57 til neste studentrådsmøte i desember. 224 
 225 
Eventuelt:  226 
Innmeldt av André (ITV for IHG): 227 

- Digitalisering av utdanning: det kommer en spørreundersøkelse med kort svar frist, så vær klar for å 228 
svare og sende den ut til studentene deres. 229 

 230 
Møtekritikk:  231 

- Langt møte uten lengre pause 232 
- Mange replikk på replikk 233 
- Bra møteleder og bra deltakelse i diskusjoner 234 

 235 
 236 
Møtet ble hevet 19:48. 237 


